
 

 

DAÜ-SEN 36. DÖNEM FAALİYET RAPORU 
 

37. OLAĞAN GENEL KURULU 
(18 Haziran 2020, Mustafa Afşin Salonu)  

 
14 Mart 2019- Merkez İhale komisyonu başkanlığı, KIB-TEK santralleri ile ilgili görüş 
raporunu kendi öz devlet üniversitesi Doğu Akdeniz Üniversitesi’nden talep edeceğine, 
Times Higher Education Ranking’de DAÜ ile aynı sıraları paylaşan Orta Doğu Teknik 
Üniversitesi’nden talep etmeyi tercih etmişti. DAÜ-SEN olarak konuyla ilgili açıklama 
yayınlandı. Devletin herhangi bir konuda bilimsel görüşe, rapora, değerlendirmeye ihtiyaç 
duyması durumunda ilk başvuracakları adresin Doğu Akdeniz Üniversitesi olması  talep 
edildi.  
 
25 Mart 2019- Lefkoşa KTÖS Merkez binasında “Uluslararası Öğrencilerin Kıbrıs'ta 
Yaşadığı Sorunlar” ile ilgili Rapor yayınlandı ve basın toplantısı gerçekleştirildi.  
 
2 Nisan 2019- Geçmişte işten çıkarmalarla ilgili açılan davalar hakkında açıklama 
yayınlandı.  
 
4 Nisan 2019- Yarı Zamanlı üyelerimiz ile sorunlarını tartışmak ve fikir alışverişinde 
bulunmak üzere toplantı gerçekleştirildi.  
 
5 Nisan 2019- Rektör ile görüşme gerçekleştirildi. En başta yarı zamanlı personelin 
maaşlarına hayat pahalılığı artışının yansıması konusu görüşüldü. Toplantının gergin 
geçmesi nedeniyle Rektör Prof. Dr. Necdet Osam’a aşağıdaki konular  aktarılamadı.  
Üyelerimize bilgilendirme yazısı gönderilerek Rektörlüğe aşağıdaki talepler yapılmıştır. 9 
Nisan tarihinde konuyla ilgili basın açıklaması yayınlandı.  
 

1. Daha önceki dönemler akademik, yönetsel ve işçi personele uygulanan 
hayat pahalılığı artışları, uygulandığı günden itibaren aynı şekilde ve 
zamanda yarı zamanlı akademik personele uygulanmalıdır. 

2. Yarı zamanlı akademik personele yayın ödülleri verilmelidir. 
3. Yarı zamanlı akademik personelin sınav gözetmenlikleri yeniden ele 

alınmalı ve sayısında ciddi azaltmaya gidilmelidir. 
 

 

 
D   A   Ü   -   S   E   N 

DOĞU AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ AKADEMİK PERSONEL SENDİKASI 



Daha önce kamuoyunun bilgisine geldiği üzere Rektör Prof. Dr. Necdet Osam’ın adaletsiz 
ve empatiden uzak yaklaşımı nedeniyle yarı zamanlı akademik personele hükümet 
tarafından verilen hayat pahalılığı artışı verilmemişti. Bu konuda Rektörlükle yaptığımız 
görüşmeler Rektörün uzlaşmaz tavrı nedeniyle sonuçsuz kalmıştı. Bunun üzerine 
sendikamızın yetkili organları 12 Nisan 2019 tarihinden itibaren uyarı grevi ilan edilmesi 
yönünde karar almıştı. 
 
Bu süre içerisinde Eğitim Bakanı Cemal Özyiğit (11 Nisan 2019) DAÜ Vakıf Yöneticiler 
Kurulu Başkanı Boysan Boyra ile bir dizi görüşmeler gerçekleştirdi. Sayın Boyra mevcut 
durumun sorun halinden çıkarılıp bir diyalog ve iş birliği vesilesi haline getirilmesi için 
sendikamızla istişare ve Vakıf Yöneticiler Kurulu’nun karar üretebilmesi için süre istemişti. 
 
Sendikamız yarı zamanlı akademik personelle istişare ederek Yürütme Kurulu’nda 25 
Nisan 2019 tarihine kadar söz konusu kararın alınması için eylemlerini ertelemiştir. 
Konuyla ilgili basın açıklaması yayınlandı.  
 
6 Nisan 2019- Yarı Zamanlı üyelerimizle, sorunları ile ilgili toplantı gerçekleştirildi.  
 
10 Nisan 2019- Bölüm ziyaretleri çerçevesinde Mühendislik Fakültesi ve BTYO’daki 
üyelerimiz ile bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi.  
 
12 Nisan 2019- Fen ve Edebiyat Fakültesindeki üyelerimiz ve Yarı zamanlı üyeler ile 
toplantı yapıldı.  
 
Üniversitemizde kamuoyuna bir öğrencimizin taciz edilmesi iddiası yansımıştı. Konuyla 
ilgili açıklama yayınlandı. Kadın ve erkek tüm öğrencilerin her açıdan özgürce 
okuyacakları bir ortam için ve insanlık onuru için mücadele ettiğimiz belirtildi.  
 
17 Nisan 2019- Rektör Prof. Dr. Necdet Osam personelin oyuyla göreve gelen dekan ve 
yüksek okul müdürlerinin iradesine müdahale ettiği için basın açıklaması yayınlandı. 
Rektör’e aşağıdaki çağrı yapıldı.  

1. Hiçbir akademik birimin seçimlerine müdahale etmeyiniz ve taraf olmayınız. Siz 
akademinin başısınız ve herkese eşit mesafede durmalısınız. 

2. Seçim sonuçlarını demokrasi açısından bir başarı olarak kabul ederek kazananı ve 
kaybedeni kucaklayınız ve aralarında kırgınlık varsa gidermeye çalışınız.  

3. Seçimde ortaya çıkan iradeye saygı göstererek Dekan ve Yüksek Okul 
Müdürleri’nin, aslında tüm seçilmişlerin atamalarına direnmeyerek bu atamaları 
hemen yapınız. 

4. Seçilmiş Dekan ve Yüksek Okul Müdürleri’nin kendi yardımcılarını seçmelerine 
müdahale etmeyiniz. Bu yardımcıları kendiniz seçmeye çalışmayınız. Seçim 
sonuçlarını kabul etmeyerek seçilmişleri bıktırmaya çalışmayınız. 

18 Nisan 2019- Rektöre aşağıdaki konuları görüşmek üzere toplantı daveti gönderildi. 

1. Yarı zamanlı akademik personele hayat pahalılığı artışı verilmesi. 

2. Göç yasası nedeniyle mağdur olan akademik personelin sorunlarının giderilmesi. 



3. 2019 DAÜ Bütçesi’nin iç borç, döviz kuru gibi maddeleri ve öğrenci sayısı 

öngörüsü. 

4. Rektörlük Tanıtım Ofisi’nde yaşanan sorunlar ve tanıtım faaliyetleri hakkında 

bilgilendirme. 

5. DAÜ Yasası konusunda ortak taslak arayışı. 

6. Toplu İş Sözleşmesi görüşmelerinin başlatılması ve sonlandırılması. 

7. DAÜ Ana Kampüsü dışındaki yatırımlar. 

8. Rektörlük ile sendikamız arasında düzenli istişare toplantıları düzenlenmesi. 

9. Tıp Fakültesi’nde yaşanan sorunların çözümü. 

10. Akademik birimlerde seçim kurallarının belirlenmesine yönelik yazılı kural 

belirlenmesi. 

11. Personel alımları. 

12. Kadro sorunları. 

  

24 Nisan 2019- Rektörlük ile sendikamız arasında bir görüşme gerçekleştirildi Uzun 
süredir üniversite kamuoyunu rahatsız eden yarı zamanlı akademik personele hayat 
pahalılığı artışı sorununun çözümüne yönelik, Prof. Dr. Necdet Osam bir iyileştirme önerisi 
sundu. Yarı zamanlı üyeler ile toplantı yapılarak öneriler değerlendirildi.  
 
Görüşmeler sonucunda yarı zamanlı akademik personele hayat pahalılığı uygulaması 
yapıldı. Bunun yanında iyileştirme önerisinin tam zamanlı akademik personelin ek ders ve 
yaz okulu ücretleri de olumlu yönde düzenlendi.  
 
3 Mayıs 2019- DAÜ-SEN yarı zamanlı akademik personelle DAÜ Deniz Tesisleri'nde 
yemekte bir araya geldi. Bir süre önce Rektörlük ile sendika arasında varılan uzlaşıya göre 
yarı zamanlı akademik personelin özlük haklarında iyileştirilmeye gidilecek. Yemekte 
Sendikamız adına söz alan Yürütme Kurulu Üyesi ve Mali İşler Sekreteri Prof. Dr. Sami 
Fethi yaptığı konuşmada bu iyileştirmenin önemli bir adım olduğunu, sendikamızda 
birliğin, üniversitemizin çıkarlarını koruyarak, başka başarıların habercisi olduğunu belirtti. 
Prof. Dr. Fethi konuşmasında çözüme katkıda bulunan Sayın Rektör Prof. Dr. Necdet 
Osam'a ve VYK Danışmanı Yrd. Doç. Ercan Hoşkara'ya teşekkür de etti. 
 
14 Mayıs 2019- Rektörlükle TİS görüşmeleri başladı.  
 
15 Mayıs 2019- TİS görüşmelerinin başlatılması için DAÜ Vakıf Yöneticiler Kurulu’na 
resmi davet yapıldı.  
 
28 Mayıs 2019- DAÜ Kadrolarla ilgili görüş yayınlandı. Tüm akademik ve yönetsel 
kadroların yeniden yapılandırılması, maliyetlerin azaltılması, işlevselliğin artırılması, 
yüzünü personele ve öğrenciye dönen bir yapının teşkil edilmesi gerekliliği belirtildi.  
 
 
31 Mayıs 2019-DAÜ Vergi Borcu ve Sorumlu İdare anlayışı ile ilgili açıklama yayınlandı. 
DAÜ’nün 540 ile 580 milyon lira arasında olan vergi borçlarına ve çalışanların gelir 



vergilerinden oluşan borcun ödenmesine yönelik üniversite yönetimine çağrıda bulunuldu. 
Konuyla ilgili bir süre sonra olumlu adımlar atıldı.  
 
19 Haziran 2019-Üyesi olduğumuz ETUCE’nin, Larnaca Blue Hotel Redison’da Türk ve 
Rum sendikalarının katılımıyla gerçekleştirdiği seminere sendikamız da katıldı.  
 
28 Haziran 2019- Eşdeğer Öğrenci Rakamlarında kötü gidiş ile ilgili açıklama yayınlandı.  
 
1 Temmuz 2019- Rektörlük Yarı Zamanlı Akademik Personel istihdam ederek bu 
personeli memur statüsünde çalıştırmaktadır. Usulsüz istihdam nedeniyle DAÜ, 
Sayıştay’a, Başbakanlık Denetleme Kurulu’na, DAÜ İç Murakıp’ına ve Eğitim Bakanı’na 
şikayet edildi.  
 
17 Temmuz 2019- Sendikamız DAÜ-SEN’in tek çalışanı, DEV-İŞ’e bağlı EMEK-İŞ’in 
üyesi oldu. Bunun ardından sendika memurunun çalışma şartlarının, özlük haklarının 
güvenceye alınması amacıyla DAÜ-SEN ile EMEK-İŞ arasında iş sözleşmesi imzalandı. 
İş sözleşmesi, iki sendika arasında ülkemizde imzalanan ilk olma özelliği de taşıyor.  
 
25 Temmuz 2019- DAÜ’nün vergi borçlarına yönelik olarak Maliye Bakanlığı ile 
üniversitemiz arasında bir anlaşma imzalamıştı. Konuyla ilgili basın açıklaması yayınlandı.  
 
19-26 Temmuz 2019- Üyesi olduğumuz dünyanın en büyük ve en etkili sendikal birliği 
olan Eğitim Enternasyonelinin Bangkok, Tayland’da gerçekleştirdiği 8. Dünya Kongresine 
katılındı. 
 
29 Ağustos 2019- KIB-TEK ile ilgili açıklama yayınlandı. Hükümete KIB-TEK’in yatırım 
yapmasına izin verilmesi ve kamunun borçlarını ödemesi çağrısı yapıldı.  
 
4 Eylül 2019- Rektör değişimi ile ilgili açıklama yayınlandı. Her makamın seçimle 
görevlendirilmesi gerekliliği vurgulandı. Sendikamız, DAÜ’de yerleşmiş demokratik 
teamüllere ve yasal mevzuata aykırı girişimlere her zaman karşıdır ve karşı olacağını 
belirtti.  
 
18 Eylül 2019- Rektörlük dekanlara gönderdiği yazı ile Akademik Değerlendirme 
Kıstasları konusunda görüş istedi. Konuyla ilgili sendikamız açıklama yayınladı. Fakülte 
ve yüksek okullardaki farklı disiplinlerin detaylı bir çalışmasına ihtiyaç olan bu konunun bir 
yazıyla, bir haftada çözülemeyeceği belirtildi ve Rektörlüğe çağrı yapılarak, konunun geniş 
katılımlı, sağlıklı ve empatiye dayalı diyalog zemininde ele alınması talep edildi.  
 
3 Ekim 2019- Dünya Sendikalar Federasyonu DSF’nin kurulduğu ve Emekçilerin Dünya 
Çapında Eylem Günü  olan 3 Ekim’de ortak deklerasyona sendikamız da imza koydu.  
 
7-8-9 Ekim 2019- Kan Bağışı Kampanyası düzenlendi. 
 
10 Ekim 2019- Eğitim Fakültesinde gerçekleştirilen seçimlere Rektör müdahale ettiği için 
yazı yayınlandı.  
 



11 Ekim 2019 - Lefkoşa Ara bölgede bulunan Dayanışma Evinde, Sendikamızın da 
içerisinde olduğu Türk ve Rum eğitim sendikaları olarak  ortak “5 Ekim Dünya 
Öğretmenler Günü” resepsiyonu gerçekleştirildi.  
 
16 Ekim 2019- Rektör Prof. Dr. Necdet Osam ile Eğitim Bakanı Nazım Çavuşoğlu'nun 
bulunduğu çeşitli yetkililer ile etkilerindeki basın mensupları Yükseköğretim Planlama, 
Denetleme, Akreditasyon ve Koordinasyon Kurulu'nun (YÖDAK) itibarını zedeleyici ve 
varlığını sorgulayıcı açıklamalarda bulundular. Konuyla ilgili açıklama yayınlandı.  
 
Kalite, öğrenci sorunları, sosyal sorunlarla karşı karşıya olan yükseköğretim alanının 
denetlenmesi için YÖDAK'ın ortadan kaldırılması değil, daha da güçlendirilmesi gerektiği 
vurgulandı. Bu bağlamda YÖDAK yasasının yeniden ele alınarak kurumun olabildiğince 
özerk hale getirilmesi ve güçlendirilmiş bu kurumun kararlarına eksiksiz uyulmasının en 
doğrusu olacağı belirtildi.  
 
17 Ekim 2019- Öğrencilerin sorunları ile ilgili yazı yayınlandı. Vakıf Yöneticiler Kurulu ile 
Rektörlüğün vakit kaybetmeden öğrencilerle doğrudan diyalog kurmaları, sorunların 
çözümü için tüm paydaşların bir arada çalışması gerekliliği belirtildi. Sendikamız 
Üniversite yönetimine sorunlara çözüm bulunması konusunda katkıda bulunmaya hazır 
olduğunu belirtti.  
 
Öğrenci sayılarındaki azalma ile ilgili yazı yayınlandı ve Türkiye’den gelen öğrencilerin 
eşdeğer öğrenci oranında azalmaya dikkat çekildi. 2019-2020 Akademik Yılı’nın ilk 
döneminde sonuç beklenilenden daha kötü olduğu belirtildi. Yeni kayıt yapan öğrenci 
sayılarında artışın olmasına rağmen, DAÜ son yıllarda istikrarlı bir şekilde yılda bin 
öğrenci kaybetme eğilimine girmiştir. Bu çok ciddi bir kötüleşmenin belirtisidir. Bunun 
yanında bu yıl Türkiye’den gelen öğrencilerdeki eşdeğer oranı %20’lere gerilemiştir. Bu 
konu için Vakıf Yöneticiler Kurulu ile Rektörlüğe başta Üniversite Yönetim Kurulu ve 
sendikaların yer alacağı bir toplantı ve diyalog süreci başlatmaları çağrısında bulunuldu.  
 
20 Ekim 2019- 9.su düzenlenen Uluslararası Lefkoşa Maratonu’na Sendikamız, bir önceki  
yılda olduğu gibi yine destek verdi.    
 
21 Ekim-18 Kasım 2019- Ekonomi ve Enerji Bakanlığı’nın ‘ekonomik kalkınma vizyonu’ 
ile ilgili çalıştaya davet üzerine sendikamızdan görevlendirilen temsilcilerimiz de katıldı.  
 
23 Ekim 2019- Üniversite Senatosu ve Üniversite Yönetim Kurulu’nun gündeminde çeşitli 
derslerin sunulmasının bir fakülteden bir diğerine aktarılması gündeme geldi. Sendikamız, 
derslerin anabilim dallarından koparılması değil, tam tersi anabilim dallarına daha fazla 
konsantre olması gerektiğini belirtti.  
 
28 Ekim-31 Ekim 2019- Üyesi olduğumuz Eğitim Enternasyonali’nin Avrupa örgütü 
Avrupa Eğitim Sendikaları Komitesi’nin (ETUCE) Tiflis’te gerçekleştirdiği Orta ve Doğu 
Avrupa Yuvarlak Masa toplantısına katılındı.  
 
24 Ekim 2019- Mayıs ayında Rektörlükle başlatılan ve bu tarihe kadar ara verilen TİS 
görüşmeleri, Rektörlüğün resmi daveti ile yeniden başladı.  Toplam 12 görüşme 



gerçekleştirildi. Ancak Rektörlüğün uzlaşmaz tavrı nedeniyle görüşmeler anlaşmazlıkla 
sona erdi.  
  
12 Kasım 2019- Devamlı Personel Kadrosuna başvurular hakkında üyelere yazı 
gönderildi.  
 
13-16 Kasım 2019- Üyesi olduğumuz Eğitim Enternasyonali’nin Avrupa örgütü Avrupa 
Eğitim Sendikaları Komitesi ETUCE’nin Varşova, Polonya’da “EU CONVINCE: 
Democratic citizenship, common values and inclusive education” konulu konferansına 
katılındı.  
 
14-15 Kasım 2019- ETUCE’nin Varşova’da düzenlediği “Demokratik vatandaşlık, 
toplumsal değerler ve bütünleştirici eğitim” projesinin kapanış konferansına katılındı.  
 
18 Kasım 2019- Üniversitemizin kamuoyuna iki memur ve işçi sendikası arasındaki yetki 
tartışması yansıdı. Bu tartışmada Vakıf Yöneticiler Kurulu’nun dolaylı ve doğrudan yer 
aldığı da gözlemlendi. Sendika olarak geçmişte de yaşanan bu yetki tartışmasının 
çözümünün sadece hukuki olacağına inandığımızı belirtip, tüm tarafların bu zeminden 
ayrılmaması gerektiği vurgulandı. Sendikamız, hukuk ve demokrasi zemininde kalarak 
sorunlara çözüm bulunması için tüm tarafların ısrarcı olmasının önemini bir kez daha 
vurguladı.  
 
20 Kasım 2019- Vakıf Yöneticiler Kurulu'nun (VYK) çağrısıyla sendikamız ile işveren 
arasında neredeyse 3 yıl önce süresi biten Toplu İş Sözleşmesi (TİS) görüşmeleri başladı. 
Bu görüşmeler sendikamızın yoğun ısrarıyla değil işverenin kendi talebiyle başlamıştı. Bu 
iş barışı ve kurumsallık açısından olumlu ve ilk kez gözlemlenen bir tavır olduğu 
vurgulandı. Konuyla ilgili üyelere bilgilendirme yazısı gönderildi.   
 
22 Kasım 2019- Rektör ile toplantı yapıldı. Sağlık Fakültesi’nde bulunan üyeler ile toplantı 
yapıldı.   
 
24-27  Kasım 2019- Üyesi olduğumuz Eğitim Enternasyonali’nin Avrupa örgütü Avrupa 
Sendikaları Komitesi’nin (ETUCE) Roma’da  “Teachers for Trade Union Renewal” konulu 
konferansına katılındı.  
 
28 Kasım 2019- Sendikamızın organizasyonu ile CTP Genel Başkanı Tufan Erhurman’ın 
katılımı ile Mustafa Afşin salonunda “Kıbrıslı Türklerin Bugünü ve Geleceği” konulu 
konferans gerçekleştirildi. 
 
25 Aralık 2019- VYK ile ile sürdürülen TİS görüşmeleri olumlu gelişmiş olup, uzlaşı ile 
sonuçlandı. "TİS metninin görüşülüp karara bağlanması" gündemiyle üyeler ile 
Olağanüstü Genel Kurul toplantısı gerçekleştirildi. Metin üyeler tarafından onaylandı.  
 
27 Aralık 2019- 3 yıl aradan sonra sona ermiş olan Toplu İş Sözleşmesi yeniden 
imzalandı.   
 



30 Aralık 2019- Her yıl geleneksel olarak gerçekleştirmekte olduğumuz yeni yıl 
kokteylimiz DAÜ-SEN’in bulunduğu Makine Mühendisliği önünde gerçekleştirildi. 
Sendikamızın bu yıl 35. Yılı  kutlandı. Kokteylimizde yetkili kurullarda 5 yıl ve üzeri görev 
alan üyelerimize plaket takdim edildi.  
 
3 Şubat 2020- Yasa ve etik dışı bir şekilde yapılan yarı zamanlı akademik personel 
istihdamı sorunu çözümlenmediğinden dolayı bildiri yayınlandı. Rektör’e de kendi yarattığı 
bu sorunu kendi çözmekle mükellef olduğu belirtildi. VYK kararı olmadan yasadışı ve 
yanlış kadrolarda personel istihdamının durdurulması gerektiği belirtildi.  
 
16-21 Şubat 2020- Kıbrıs Türk ve Rum STÖ temsilcilerinin katılımı ile Avrupa 
Komisyonu’nun  “Kıbrıs Sorunu” ile ilgili Brüksel’de gerçekleştirdiği konferansa katılındı.  
 
20 Şubat 2020- Rektör Osam istifa etti. Yerine Rektör Vekili Prof. Dr. Hasan Demirel geldi. 
Doğu Akdeniz Üniversitesi Senatörlerinin çoğunluğu tarafından bir yıldır sendikamızın da 
dile getirdiği sorunları görüşmek üzere Olağanüstü Senato toplantısı talep edildi. Rektörün 
üniversitemizi iyi yönetemediği ve ciddi sorunları görmezden geldiği, sendikaların ve tüm 
DAÜ paydaşlarının ortak görüşü olarak belirtildi. DAÜ-SEN olarak, tüm yaşananların 
üniversiteye zarar vermeden sonlanması için elimizden geleni yaparak demokrasiyi 
korumayı başarmış olduğumuza inancımız belirtildi. 
 
21 Şubat 2020- Lefkoşa ara bölgede bulunan Chateau Status’de “Türk ve Rum Öğretmen 
Sendikalarının Sosyal ve Eğitim Alanlarındaki Toplumsal Rolleri” konferansına 
sendikamız da katıldı. Sendikamız Dış İlişkiler Sekreteri Burak Ali Çiçek hocamız diğer 
sendika yetkilileri gibi orada bir sunum gerçekleştirdi.  
 
25 Şubat 2020- Sendikamız, Vakıf Yöneticiler Kurulu'nun eski DAK-DAİ okullarının 10 
yıllığına kiralandığına dair kararını kınadı. Bu karar, söz konusu okulların ikinci kez 
peşkeşi anlamına geldiği ve siyasi bir karar olduğu belirtildi.  
 
26-29 Şubat 2020- ETUCE’nin Brüksel'de gerçekleştirdiği “Standing Committee for 
Equality” toplantısına katılındı.  
 
5 Mart 2020- Sendikamız Rektör seçimlerinde taraf olmayacağını belirten bir yazı 
yayınladı.  
 
09-12 Mart 2020- Kanal Sim’de yayınlanan sendikamızın Mektepli Bakış programını 
sunan üyemiz Yrd. Doç. Dr. Yetin Arslan, Avrupa Parlamentosu Kıbrıs Ofisi’nin daveti 
üzerine Strazburg'da gerçekleştireceği Genel Oturum toplantısına katıldı.   
 
13 Mart 2020- COVID-19 ile ilgili tedbirleri ve mücadeleyi yakından takip ettik. Genel 
olarak alınan tedbirlerin doğru olduğunu belirttik. Bununla birlikte vaka sayısının artması 
ve kısıtlı sağlık imkanları dikkate alındığında aşağıdaki önlemlerin alınması gerektiği 
basın açıklaması ile önerildi: 
 
1. Üniversite kampüsleri dışındaki restorant, bar, cafe ve kahvehanelerin faaliyetlerine 
ara verilmelidir. Kampüslerin içindeki mekanlar çok sıkı bir şekilde denetlenmelidir, 



buralarda verilen hizmetler kısıtlanmalıdır. Bunun sağlanamaması durumunda 
kampüslerde yiyecek satan mekanlar kapatılmalı, öğrencilere yemek yurtlardaki 
odalarında sunulmalıdır. Kampüsler düzenli olarak dezenfekte edilmelidir. 
2. Ülke içi dolaşım zorunlu olmadıkça kısıtlanmalı ve sosyal izolasyon desteklenmelidir. 
Buna en iyi örnek İtalya'dır.  
3. Market ve eczanelere hijyen kuralları getirilmelidir.  
4. Toplu ibadet dahil eğlence, düğün gibi etkinlikler kısıtlanmalı ve yaratacağı sağlık 
sorunları konusunda toplum sürekli uyarılmalıdır.  
5. 2 aylık süre için esnaf ve zanaatkara vergi affı getirilmelidir. 
6. 2 aylık süre için banka borç faiz tatili ilan edilmelidir.  
7. Toplu taşıma araçları, toplu ve sık kullanılan mekanlar dezenfekte edilmelidir. 
8. Kumarhaneler, bahisçilerin ve gece kulüplerinin faaliyetleri durdurulmalıdır. 
9. Bankaların faaliyetleri kısıtlanmalı, bu mekanlarda önlemler alınmalıdır.  
10. İşyeri kira ve konut borç ödemelerinin iki ay süre için ertelenmesi amacıyla STÖ ve 
hükümetler ortak girişim yapmalıdır. 
 
 
16 Mart 2020- Büyükkonuk Belediye çalışanları, maaşları ödenmemesinden dolayı son 
çare olarak greve gittiler. Hükemetin soruna çare üretilmesi için çağrıda bulunuldu. 
Sendikamız maddi ve manevi olarak DEV-İŞ ve grevcilerin yanında olduğunu belirtti ve 
Sendikamız da grevcilere maddi destekte bulundu. Tüm sivil toplum örgütleri ve 
vatandaşları grevcilere ve DEV-İŞ'e destek vermeye çağrıldı.  
 
30 Mart 2020- Bakanlar Kurulu, bir dizi ekonomik önlem alarak kamu maaşları azami 
8.500 ve asgari 5 bin TL olacağını duyurdu. Buna ilaveten, diğer maaşlara %25 kesinti 
uygulanacağı kararını aldı. Bakanlar Kurulu aldığı kararla tüm kamu kuruluşlarını bu 
uygulamaya dahil etti. Sendikamız konuyla ilgili açıklama yayınladı ve söz konusu 
Bakanlar Kurulu kararlarını DAÜ’ye uygulamanın büyük mantıksızlık ve hatta zararlı 
olduğu belirtildi. Sendikamız, Bakanlar Kurulu tarafından dayatılan önlemleri reddettiğini 
belirtti ve DAÜ’nün kendi önlemlerini alacak bilgi ve becerisinin mevcut olduğu belirtildi.  
 
9 Nisan 2020- Bakanlar Kurulu'nun maaş kesintisine dair kararı Doğu Akdeniz 
Üniversitesi çalışanlarına da uygulandı. Konuyla ilgili sendikamız açıklama yayınladı. Söz 
konusu uygulama hem mevzuatımıza hem de hükümetin mevcut koşullarda çalışmaya 
devam eden personel ile ilgili uyguladığı politikaya aykırı olduğu belirtildi. Sendikamızın 
"DAÜ kendi çözümünü kendi üretmelidir" önerisinin hayata geçirilmesi amacıyla Rektörlük 
ve Vakıf Yöneticiler Kurulu tarafından kurulan mali tedbirler komisyonu çalışmaları devam 
etmektedir.  
 
16 Nisan 2019- Tıp Fakültesi üyeleri ile toplantı gerçekleştirildi.  
 
18 Nisan 2020- Yükseltilme başvuru yöntemi ile ilgili yazı yayınlandı. 2019'un Ekim ayında 
akademik yükseltilme başvurusunda bulunan meslektaşlarımızın yeniden bir başvuru 
yapmalarını bu yoğun dönemde hem gerekli bir uğraş, hem de mevzuat ve usul açısından 
doğru bir işlem olarak gördüğümüz belirtildi.   
 



20 Nisan 2020- Hem ülkemizde, hem de dünyada tanınmış, sayısız ödül almış bir bilim 
adamı ve sanatçı olan Doğu Akdeniz Üniversitesi öğretim üyesi Prof.Dr. Senih Çavuşoğlu. 
yayınladığı bir çalışması nedeniyle hakarete uğradığı iddiasıyla Başbakan Ersin Tatar 
tarafından polise şikayet edildi. Sn. Ersin Tatar tüm ülkeye hoşgörü örneği göstererek 
şikayetini geri çekmeye davet edildi.  
 
22 Nisan 2020- DAÜ’nün sorunları ile ilgili yazı yayınlandı. DAÜ'nün hayatta kalabilmesi 
için çok ciddi önlemler alınması gerektiği vurgulandı. Bu süre içerisinde gerek Rektörlük, 
gerekse Vakıf Yöneticiler Kurulu ile yakın istişare içerisinde olundu. Üniversite tarafından 
kurulan mali önlemler komisyonunda yer aldık. Buna ek olarak sendikamızın kurduğu bir 
komisyon da çalışmalarına devam etmektedir. Bu süreçte kısa, orta ve uzun vadeli 
önlemlerle ilgili önerilerimiz oldu ve bundan sonraki süreçte de olacaktır. Sadece kısa 
vadeli mali önlemler konusunda 4 ayrı öneri geliştirdik.  
 
25 Nisan 2020- Sendikamız son bir yıldır üniversitemizin mali açıdan zorluklar yaşadığını 
ve önlem alınmasının gündeme getirildiği bir açıklama yayınlandı.  
Önlem alınmadığı durumda DAÜ'yü büyük bir kriz bekleyeceği belirtildi. Bunun sorumlusu 
ise UBP-HP Hükümeti ve atadığı Vakıf Yöneticiler Kurulu olacağı vurgulandı.  
 
29 Nisan 2020- Akademik personelin maaş ve ücretleri konusunda VYK ve Rektörlük ile 
görüşme gerçekleştirildi. Görüşmede kısa vadeli mali önlemler ele alındı ve hükümetin 
uyguladığı maaş uygulamasının sürdürülemez olduğu aktarıldı.  
 
30 Nisan 2020- Eğitim Bakanı’nın DAÜ Akademisyenleri ile ilgili hakaret niteliğindeki 
söylemlerine karşı açıklama yayınlandı.  
 
21 Mayıs-4 Haziran 2020- DAÜ Rektör adayları sendikamıza ziyarette bulundu.  
 
 

➢ Geçmiş yıllarda da olduğu gibi, Sendikamızın organizasyonu  haftada bir gün Kanal 
Sim’de güncel konuları ve canlı yayın ile “Mektepli Bakış programımız 
yayınlanmaktadır. 
 

➢ Yıl boyunca, Türk ve Rum eğitim sendikalarının ara bölgede gerçekleştirdiği 
geleneksel toplantılarına sendikamız da katıldı. 

 
➢ Devlet okullarında müfredattan çıkarılan Evrim konusu nedeniyle Biyolaglar 

Derneği devlet okullarına dağıtılmak üzere “Doğanın Evrimi” kitabı hazırladı. 
Sendika olarak sosyal sorumluluk projeleri kapsamında projeye destek verildi. 
Kitapçık ada genelinde devlet okullarına dağıtıldı.  

 
➢ DAÜ Koop tarafından, sağlık fonu çerçevesinde üyelerine sağlık ihtiyaçları 

nedeniyle yapmış olduğu tüm ödemelerin %100 miktarı kadarını Yönetim 
Kurulumuzun almış olduğu karar doğrultusunda üyelerimize sendikamız da 
yapmıştır. Bu bağlamda başvuruda bulunan üyelerimize bugüne kadar toplam 
25,500 TL katkı yapılmıştır.   

  



COVİD-19 PANDEMİ SÜRECİ:  
 

• Kıbrıs Türk Tabibler Birliği ve TIP-İŞ'in çağrısıyla, hastanelerimizin özellikle test kiti 
ihtiyaçları için oluşturduğu fona Sendikamız 50 bin TL bağış yapmıştır.  
 

• Covid-19 pandemi sürecinde Üniversitemizin bünyesinde bulunan Sağlık 
Merkezi’ne, sendikamız tıbbi malzeme yardımında bulundu.  
 

• Pandemi sürecinde zorda olan öğrencilerimiz için Mağusa Kaymakamlığı işbirliği 
ile yardım kampanyası başlatıldı. Üyelerimiz ve Vakıf Yöneticiler Kurulu ile 
Rektörlük, Mağusa İlçe Emniyet Kurulu'na öğrencilerimiz için yardım etmeye 
çağrıldı. Sendikamız bu süreçte öğrencilerimizin, halkımızın ve zorda olan 
üyelerimizin yanında oldu. Mali katkı ile gıda ve temizlik malzemesi katkısı yanında 
Sendikamız öğrencilerimiz için ayrıca 20,000 liralık gıda ve temizlik malzemesi 
yardımında bulundu.  
 

• Sendikamız her zaman yanımızda olan ve bu süreçte zorda kalan Basın Yayın 
Kuruluşları’na katkıda bulundu.  

 


